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Winnipeg | Water and Waste NOTICE TO RESIDENTS

Eaux et déchets (Francais au verso)

January 3, 2024

Upcoming Retention Pond Maintenance Work
Pond Bound by Mazenod Road, Camiel Sys Street and Beghin Avenue

Starting the week of January 8, 2024, we will begin a two-week project to remove the existing
stone material around the public shoreline portion of the retention pond.

During construction your water, sewer, recycling and garbage collection services will not be
interrupted.

To keep your children safe, please keep them away from the construction site at all times.

Once we have completed our work, we will restore any damaged boulevard and pavement areas
as soon as possible in the spring.

Please call 311 or email at 311@winnipeg.ca with any project concerns or questions.
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Winnipeg | Water and Waste AVIS AUX RESIDENTS

Eaux et déchets (English on reverse)

Le 3 janvier 2024

Avis de travaux d’entretien sur le bassin de retenue
Limites : rue Mazenod, rue Camiel Sys et avenue Beghin

A compter de la semaine du 8 janvier 2024, nous allons entreprendre un projet de deux semaines
afin de retirer les matériaux de pierre autour de la partie publique de la rive du bassin de retenue.

Les services d’eau et d’égout et la collecte du recyclage et des ordures ménageres ne seront pas
interrompus pendant les travaux.

Afin d’assurer la sécurité de vos enfants, veillez a ce qu’ils ne s’approchent pas du chantier de
construction.

Apres les travaux, nous restaurerons les terre-pleins et les chaussées endommagés au plus vite au
printemps.

Veuillez appeler le 311 ou écrire a 311@winnipeg.ca si vous avez des préoccupations et des

questions concernant ce projet.
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